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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 23 FEBRUARI 2021 
__________________________ 
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Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Anja Peeten, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Annelies Vander Bracht, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Hans 
Miseur, Kim Donders, Robbe Dupont, Kwinten Van Dessel, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, Suzy 
Vanderheyden, Wim Verkammen, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Kim Theys, Charlot Op de Beeck, raadsleden 
 
Afwezig: 
Achille Claes, raadslid 

 

 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 26 januari 
2021. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens deze fase van de federale noodplanning met maatregelen ter preventie van de verspreiding 
van het coronavirus COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het 
burgemeesterbesluit van 2 november 2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 
17 november 2020, vindt deze gemeenteraad om redenen van volksgezondheid plaats in hybride 
vorm. Pers en publiek werden uitgenodigd om de fysieke zitting in de raadzaal bij te wonen. Voor het 
overige worden voor deze zitting ook alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid toegepast 
(termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid,...).De gemeenteraad 
verloopt via een systeem van videoconference met de tool microsoft teams. Alle leden van 
gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten waarop ze als 'aanwezig' zijn 
geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. geluid tijdens de mondelinge stemmingen. De 
raadsleden die omwille van een belangenconflict bij een bepaald agendapunt niet mogen deelnemen 
aan de bespreking, noch aan de stemming over dit punt hebben hun microfoon uitgeschakeld bij de 
behandeling van deze punten en komen niet in beeld. De geheime stemmingen verlopen via een 
sms-bericht uitsluitend gericht aan de algemeen directeur. 
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 20u. Hij overloopt eerst kort met de raadsleden de 
afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel vergaderen, die samen met de agenda aan alle 
raadsleden werd verspreid en die als bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-210223R 
01 GEMEENTERAADSCOMMISSIES - AANDUIDING LEDEN EN VOORZITTER 
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Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten naar de afspraken inzake 
digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de leidraad 
voor digitaal en virtueel vergaderen :  
• Een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 

raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken tijdens de zitting. Er 
wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wenst? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

Voor de agendapunten 1 tot en met 9 heeft geen enkel raadslid om bespreking of toelichting 
gevraagd. 
 
 
SEC11-210223R 
02 FLUVIUS OV - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 
 
 
SEC11-210223R 
03 ECOWERF - ALGEMEEN COMITÉ - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 
 
 
SEC11-210223R 
04 IGO - ALGEMEEN COMITÉ - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 
 
 
SEC11-210223R 
05 DE LIJN - AANDUIDING AFGEVAARDIGDE (B)AV 
 
 
SEC11-210223R 
06 ENERGIEHUIS - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER VOOR HET BELEIDS- EN KREDIETCOMITÉ - 

EFFECTIEF LID + PLAATSVERVANGEND LID 
 
 
SEC11-210223R 
07 INTERLEUVEN (KOSTENDELENDE ZELFSTANDIGE GROEPERING INTERLEUVEN ONDERSTEUNENDE 

DIENSTEN STUURGROEP) - PLAATSVERVANGENDE VERTEGENWOORDIGER 
 
 
SEC11-210223R 
08 VERVOERREGIO LEUVEN - AANDUIDING PLAATSVERVANGEND VERTEGENWOORDIGER 

VERVOERREGIORAAD 
 
 
SEC11-210223R 
09 DE WATERGROEP - AANDUIDING PLAATSVERVANGENDE VERTEGENWOORDIGER 
 
 
CVT42-210223R 
10 RETRIBUTIEREGLEMENT SOCIO-CULTURELE INFRASTRUCTUUR - GOEDKEURING AANPASSING 
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Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) vraagt of een bedrijf met zetel in Holsbeek niet 
automatisch lid is van de KMO-raad, en indien ja, dan behoort zo'n bedrijf steeds tot categorie A 
(Holsbeekse vereniging). In dat geval moet de omschrijving van tariefcategorie B aangepast worden. 
Schepen van cultuur, Anja Peeten, antwoordt. De statuten van de KMO-raad bepalen dat bedrijven 
met zetel in Holsbeek lid zijn van deze adviesraad. Maar in de tariefklassen van het reglement socio-
culturele infrastructuur wil het bestuur wel het onderscheid blijven maken tussen een vereniging en 
een bedrijf. Het meest voordelige tarief wordt toegekend aan verenigingen. 
Raadslid Hans Miseur vraagt zich af waarom Anne Van Goidsenhoven als schepen van KMO deze 
vraag niet heeft beantwoord? 
Schepen Anja Peeten geeft aan dat dit reglement gaat over retributies voor socio-culturele 
infrastructuur en dus onder het thema cultuur valt. 
Raadslid Jo Vanmechelen (N-VA) geeft aan dat deze rechtzetting bij het in november 2020 door de 
raad goedgekeurde retributiereglement er nu slechts komt dankzij de opmerkzaamheid van raadslid 
Sabine Wyns (N-VA). Ere wie ere toekomt. 
 
 
CVT42-210223R 
11 SCHENKING KUNSTWERK - AANVAARDING 
 
 
CVT42-210223R 
12 BEHEERSORGAAN BUURTHUIS - POLITIEKE FRACTIES - AANDUIDING VERVANGER 
 
 
CVT42-210223R 
13 ILV DKO - SLAC/ACADEMIE EN SLAC/CONSERVATORIUM - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGER 

BEHEERSCOMITÉ 
 
 
CVT42-210223R 
14 IGCS - AANDUIDING EERSTE VERTEGENWOORDIGER 
 
 
CVT26-210223R 
15 TOP HAGELAND  - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGERS ALGEMENE VERGADERING 
 
 
CVT26-210223R 
16 TOERISME HAGELAND VZW - AANDUIDING VERTEGENWOORDIGERS ALGEMENE VERGADERING 
 
 
ROM18-210223R 
17 GOBBELSRODE (VERKAVELING 202012) - GOEDKEURING TRACÉ EN GRONDAFSTAND 
 
 
ROM18-210223R 
18 ROOILIJN- EN ONTEIGENINGSPLAN HULSBERGWEG EN DEEL BOVENVELD - VOORLOPIGE 

VASTSTELLING 
 
 
ROM18-210223R 
19 F25 FIETSSNELWEG - ROOILIJNPLANNEN - VOORLOPIGE VASTSTELLING 
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Raadslid Hans Miseur vraagt of de grondinnames in dit dossier door de provincie en het Vlaamse 
gewest ook zonder vergoeding van de eigenaars gebeuren? Of hanteren deze besturen de wettelijk 
vastgelegde vergoedingsregelingen? 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) antwoordt. Als de gemeente Holsbeek reeds meer dan een halve 
eeuw gratis grondafstand vraagt van eigenaars, dan doet ze dit enkel voor woonkavels en enkel bij de 
verbetering (verbreding van de weg en vernieuwing van de fietspaden en weginfrastructuur) van een 
bestaande weg. In dit dossier van de fietssnelweg gaat het om de creatie van een totaal nieuwe weg, 
op een plaats waar nooit eerder een wegbedding lag. De provincie zal in dit geval de grondeigenaars 
vergoeden. En dat zou de gemeente in dit dossier ook gedaan hebben, precies omdat het een nieuw 
te creëren wegbedding is en geen verbetering van een bestaande weg. 
 
 
OWG21-210223R 
20 OVERHEIDSOPDRACHT - SINT-PIETERSKERK - RENOVATIE VERWARMING - ESCO - GOEDKEURING 

AANGEPASTE LASTVOORWAARDEN EN RAMING - OVEREENKOMST FLUVIUS 
 
 
OWG21-210223R 
21 OVERHEIDSOPDRACHT - GBS DE GOBBEL – RENOVATIE SANITAIR EN STOOKPLAATS – PERCEEL 1 

– ARCHITECTUUR - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
Raadslid Hans Miseur vraagt of het niet de intentie is van het bestuur om, in het kader van het net 
goedgekeurde klimaatactieplan, in nieuwe aanbestedingsdossiers ook een zeker klimaat 
awareness/adoptie/... van de inschrijver als gunningscriterium op te nemen? Het raadslid vindt van 
dit voornemen alvast niets terug in punt I.10 'gunningscriteria' van het lastenboek. Het feit dat enkel 
de prijs als gunningscriterium wordt weerhouden, staat dit niet haaks op de voornemens van het 
klimaatactieplan? 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens, antwoordt dat deze grondige renovatiewerken aan de 
beide vestigingen van de gemeentescholen zeker niet haaks staan op het KAP, maar er net volledig 
mee in lijn liggen : 
• vervuilende stookolie-installatie wordt vervangen door een installatie op aardgas. 
• De geplande investering op zich is dus al goed voor het milieu. Het kan niet de bedoeling zijn dat 

we voor dit type eenmalige investeringen ook nog duurzaamheidscriteria gaan opleggen in 
hoofde van de leveranciers. Hoe zouden we als gemeente ook die duurzaamheidscriteria in 
hoofde van de potentiële leveranciers moeten gaan beoordelen? En welke criterium weegt dan 
meest door? Dit vergt aanzienlijk bijkomend studiewerk van onze dienst dat we zeker niet voor 
elk investeringsdossier in detail kunnen uitvoeren. 

 
 
OWG21-210223R 
22 OVERHEIDSOPDRACHT - GBS DE GOBBEL – RENOVATIE SANITAIR EN STOOKPLAATS – PERCEEL 2 

– TECHNIEKEN - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
 
 
OWG21-210223R 
23 OVERHEIDSOPDRACHT - GBS DE ZILVERLINDE – RENOVATIE SANITAIR EN STOOKPLAATS – 

PERCEEL 1 – ARCHITECTUUR - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
Raadslid Jo Vanmechelen informeert naar de planning van de grondige renovatiewerken in de beide 
scholen. 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens antwoordt dat in de 4 thans voorliggende bestekken op 
pagina 13 telkens is vermeld dat de werken moeten afgerond zijn tegen 1 september 2021. Het is dus 
wel degelijk de bedoeling dat de inschrijvers zich kunnen engageren om de werken in de grote 
vakantie uit te voeren en af te ronden.  
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Jo Vanmechelen antwoordt dat dit een zeer strak schema lijkt gelet op het feit dat de aanbesteding 
nog moet gebeuren. 
 
 
OWG21-210223R 
24 OVERHEIDSOPDRACHT - GBS DE ZILVERLINDE – RENOVATIE SANITAIR EN STOOKPLAATS – 

PERCEEL 2 – TECHNIEKEN - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
 
 
OWG21-210223R 
25 VERLEDDING OPENBARE VERLICHTING - PLANNING OMSCHAKELING NAAR LED-VERLICHTING - 

GOEDKEURING 
Sabine Wyns grijpt even terug naar het verslag van de gemeenteraad van november 2019. Toen 
antwoordde de schepen dat het Fluvius aanbod rond verledding zich richtte naar de ex-Eandis- 
gemeenten. En dat Holsbeek als ex-PBE-gemeente minder baat had bij het verleddingsaanbod van 
Fluvius? Op het vlak van verbruik is LED-verlichting ook geen vooruitgang t.o.v. de huidige 
straatlampen. Waarom is het bestuur nu van idee veranderd? Raadslid Wyns geeft aan dat 
Natuurpunt in dit dossier graag mee wil bekijken hoe de straatverlichting zo natuurvriendelijk 
mogelijk kan worden ingericht (vb. minder hinderlijk voor vleermuizen). Het raadslid verwijst hier 
naar het Vlaams Plan van de Duisternis in het kader van de biodiversiteit. Holsbeek zou in deze mee 
het voortouw kunnen nemen. Raadslid Wyns wil ook graag weten tot op welk niveau (lamp per 
lamp?) de LED-verlichting kan worden gedimd of gedoofd? Klopt het dat tegen 2027 alle straten in 
Holsbeek zullen verled zijn? Hoe verloopt de betaling van dit verleddingsproject concreet? 
Schepen Rudy Janssens antwoordt. Er is inderdaad een verschil tussen de ex-Eandis en de ex-PBE- 
gemeenten rond het verleddingsproject. De vroegere PBE-gemeenten hebben destijds zelf 
geïnvesteerd in hun straatverlichting, maar hebben deze nadien volledig ingebracht/overgedragen 
aan PBE (ook qua onderhoud). Het voornaamste argument waarom verledding zich nu ook opdringt 
aan de gemeente Holsbeek is dat de fabrikanten van de huidige gewone straatlampen en balasten de 
productie ervan stilleggen. Die producten worden niet meer gemaakt en de stock raakt op. En dat is 
inderdaad een hele andere situatie dan een paar jaar terug. Er is geen voldoende aanbod meer aan 
klassieke straatlampen. Recent nog heeft de gemeente bij Fluvius aan de bel getrokken omdat 
defecte straatlampen niet tijdig werden hersteld. Dit probleem was al te wijten aan de stockbreuk. 
Schepen Janssens antwoordt dat de LED-lichten dimbaar zijn en dat de planning van de uitrol ook is 
afgestemd op de elektriciteitscabines, zodat men ineens een hele sector kan dimmen of doven. We 
starten met de sectoren met de meest slechte armaturen en palen. De betaling van de 
verleddingsprojecten gebeurt voor de ex-PBE-gemeenten uit het Toekomstfonds. Deze spaarpot aan 
tegoeden kan enkel worden aangesproken door de ex-PBE-gemeenten voor duurzame investeringen 
en o.a. verledding valt hieronder, incl. het vervangen van de verlichtingspalen. Rudy Janssens geeft 
aan dat hij bij wegenprojecten zeker ook aandacht heeft voor de natuur. Hij haalt het project 
heraanleg Rodestraat aan waarin de gemeente, in optimaal overleg met het Agentschap natuur en 
bos en met Natuurpunt mooie inspanningen levert voor de natuur en de biodiversiteit, met de 
aanleg van talrijke tunnels. De schepen geeft aan dat het belang van goede straatverlichting voor 
hem in eerste instantie inhoudt dat de wegen kunnen verlicht worden i.f.v. de veiligheid van de 
weggebruikers. De schepen bevestigt dat de verledding gefaseerd wordt uitgerold de komende 10 
jaar over de gemeente in diverse deelprojecten. Te beginnen met de sectoren die nu het meest nood 
hebben aan vernieuwing o.w.v. de sleet. Verder wordt ook het ritme van de Ruggengraatprojecten 
gevolgd. Het is logisch dat daar waar de wegenwerken reeds zijn ingepland, de verledding gebeurt 
met de wegenwerken (en niet ervoor). 
Raadslid Sabine Wyns is het ermee eens dat straatverlichting belangrijk is voor de weggebruikers. 
Maar ze vraagt om in het project toch ook voldoende aandacht te hebben voor de natuur, in het 
bijzonder voor de vleermuizen. 
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OWG21-210223R 
26 VERLEDDING OPENBARE VERLICHTING - KOSTENRAMINGEN FLUVIUS 
 
 
CVT20-210223R 
27 SKATEN IN HOLSBEEK 
De voorzitter geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns om het voorstel van besluit, gezamenlijk 
ingediend door raadslid Kim Theys (Holsbeek Beweegt) en N-VA kort toe te lichten. Raadslid Wyns 
licht het voorstel vervolgens kort toe en geeft aan dat ze vandaag ook al in de pers heeft kunnen 
vernemen dat het bestuur schot wil brengen in de zaak van het skaten. 
Schepen van jeugd, Bram Van Baelen reageert namens de meerderheid op het voorstel van besluit. 
De schepen schetst de initiatieven die de voorbije weken in dit dossier reeds zijn genomen, in nauw 
overleg met de speelpleincoördinator en de jeugdconsulent : 
• Inmiddels heeft het bestuur een tweede, mobiele skatetoestellenset aangekocht. De skaters 

hebben tijdens de krokusvakantie in een workshop die toestellen, onder begeleiding van de 
leverancier, samen in elkaar kunnen knutselen. 

• de schepen heeft samen met Chiel en Niels van de jeugddienst ook de initiatiefnemers van de 
skatepetitie ontvangen. Dat was een heel constructief gesprek waarbij de plannen rond skate-
infrastructuur ook zijn toegelicht en verder zijn overlegd. Dit alles met het oog op een degelijke 
beleidsvoorbereiding en in functie van de nodige besluitvorming door CBS en evt. gemeenteraad. 

Uit de toelichting van de schepen blijkt dat het bestuur reeds heel wat beleidsvoorbereidend werk 
heeft gedaan rond skate-infrastructuur. In die zin vindt de schepen dat het voorstel dat de oppositie 
hier voorlegt geen toegevoegde waarde heeft voor het dossier en zelfs overbodig is. Het voorstel 
houdt immers een opdracht van de gemeenteraad in aan het college om beleidsvoorbereidend 
onderzoek te doen, terwijl het bestuur hier net al enkele weken mee aan de slag is. 
De voorzitter vraagt vervolgens de stemming over het gezamenlijk voorstel van besluit van de 
Holsbeek Beweegt en van de N-VA-fracties.  
 
 
BEV22-210223R 
28 TROUWEN IN OPEN LUCHT 
De voorzitter geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns om het voorstel van besluit toe te lichten. 
Het raadslid licht vervolgens het voorstel kort toe. 
Schepen Rudy Janssens, die ook het mandaat van ambtenaar van de burgerlijke stand opneemt, licht 
vervolgens het standpunt van de meerderheid toe. Hij geeft aan dat men het voorstel zal afkeuren 
omdat het juridisch mank loopt. In de juridische gronden van het voorstel leest de schepen enkel de 
verwijzing naar een artikel uit het burgerlijk wetboek. Maar op 12 juli 2009 is er een nieuwe wet over 
dit thema goedgekeurd, waarvan de schepen zich afvraagt of de indiener van het voorstel deze wet 
wel gelezen heeft? Deze wet legt 3 voorwaarden op waaraan een locatie voor het voltrekken van een 
burgerlijk huwelijk moet voldoen. Het moet gaan om : 
• een openbare plaats 
• die ideologisch neutraal is (dus geen kerken, pastorieën) 
• en waarvan het lokaal bestuur het uitsluitend gebruiksrecht heeft. 
De schepen stelt vast dat geen van de locaties die raadslid Wyns voorstelt aan deze 3 voorwaarden 
voldoet (Kasteel van Horst, Natuuroase, pastorie... komen niet in aanmerking). De schepen zegt dat 
hij buiten het domein van het gemeentehuis zelf en langs de openbare wegen of op de kerkhoven 
eigenlijk geen enkele locatie kent in Holsbeek die aan deze voorwaarden voldoet. De pas 
aangekochte terreinen van de Bruul kunnen ook in overweging genomen worden, zolang ze niet in 
erfpacht worden gegeven aan de sportverenigingen, maar de schepen neemt aan dat dit niet de 
droomlocatie is waar het raadslid op doelt? De schepen heeft ook de memorie van toelichting bij het 
tot stand komen van de wet nagelezen en hierin wordt bevestigd dat de wetgever geenszins de 
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bedoeling had om koppels de vrije keuze te geven voor hun huwelijkslocatie. Het is de gemeenteraad 
die hier moet over beslissen en die kan hiertoe slechts vaste plaatsen in de gemeente aanduiden die 
beantwoorden aan de 3 voorwaarden. Als schepen van de burgerlijke stand ziet hij geen nuttige 
domeinen binnen de gemeente die hiervoor zouden in aanmerking komen. De schepen geeft ook nog 
mee dat bij een plotse weersverandering het ook niet mogelijk zou zijn om het geplande huwelijk in 
open lucht dan maar op het gemeentehuis te laten plaatsvinden. Immers, elk huwelijk moet vooraf 
gemeld worden aan de procureur met de locatie erbij. Schepen Janssens geeft dan ook nog aan dat 
een aantal items die het raadslid aangeeft om op te nemen in een huwelijksreglement helemaal niet 
tot de bevoegdheid van de gemeenteraad behoren. Zo mag de gemeenteraad (behalve in het kader 
van noodplanning) niet zelf beslissen om het aantal deelnemers aan een burgerlijke 
huwelijkceremonie te beperken. De schepen besluit dat men niet anders kan dan het voorstel van 
besluit te verwerpen. Ook hier is het niet zinvol dat de gemeenteraad aan het college 
beleidsvoorbereidend werk zou opleggen. Omdat het onderzoek reeds is gebeurd. Er zijn geen 
nuttige locaties in Holsbeek waar men zou mogen trouwen in open lucht. De gemeente beschikt niet 
over eigen bos of park. Het is dan ook niet zinvol om een huishoudelijk reglement 
'huwelijksplechtigheden' te maken. In Holsbeek mogen koppels het moment waarop ze burgerlijk 
willen huwen in het gemeentehuis vrij kiezen. De schepen maakt zich hier graag voor vrij. 
 
 
De voorzitter van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 8 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur tegen uiterlijk vanmiddag om 
12u. De algemeen directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één 
document aan de raadsleden verspreid via e-mail. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen - Gebruik van openbare parkeerterreinen bij (wandel)activiteiten 
Onze gemeente is momenteel zeer geliefd door vele wandelaars van buiten ons dorp. Niet alleen 
heeft dat een impact op de kwaliteit van de wandelwegen, maar tevens is er een toenemende 
overlast van voertuigen die rondrijden om parkeerplaatsen te zoeken en de straten rond de start van 
de wandelwegen vol parkeren, al dan niet verkeerd. Om dit deels op te lossen zou er in de gemeente 
Holsbeek gebruik kunnen worden gemaakt van de openbare parkeerterreinen, vb aan VK Holsbeek. 
Om het verkeer van buiten ons dorp te geleiden naar deze parkings kan de nodige signalisatie 
worden overwogen. (Borden met P pictogrammen en wegwijzers – Plattegrond borden - …) 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt. Indien een club die wandeling organiseert, dan staat zij ook 
zelf in om het parkeren in goede banen te leiden en om hiervoor eventueel parkeerwachters in te 
schakelen (conform de bepalingen in de vergunning). In het algemeen is de burgemeester er geen 
voorstander van om standaard of zelfs bij grotere evenementen reeds van in de dorpskern wagens 
systematisch door te verwijzen naar de parking van VK Holsbeek. Dit zou de verkeersdruk op de 
omliggende straten nog doen toenemen. Je riskeert met zo een P-aanduiding van in de kern ook nog 
meer autoverkeer aan te trekken. Het bestuur plant wel om volgend jaar langs de Rotselaarsebaan 
een parking aan te leggen voor bezoekers van het dorp en wandelaars. Zo houdt men het verkeer 
reeds tegen voor de dorpskern. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen - Uitwerking van het RUP-recreatie site Bruul 
RUP-Bruul – Het raadslid wenst het bestuur proficiat met de aankoop van de gronden. Wat zijn de 
volgende stappen ? Hoe worden de Holsbeekse verenigingen gestimuleerd om deel uit te maken van 
de ontwikkeling van de gronden? 
Schepen van sport, Bram Van Baelen, is blij dat hij raadslid Vanmechelen op deze raad inderdaad 
positief nieuws kan brengen m.b.t. het aankoopdossier. Hij geeft aan dat de uitvoering van het RUP 
op deze gronden nog de gebruikelijke administratieve voorbereiding vergt : 
• definitief inplantingsplan met het oog op een omgevingsvergunning 
• aanbestedingsdossier voor de aanleg van de sportterreinen 
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• na gunning moeten de aannemers het werk uitvoeren.  
Deze stappen worden gezet in nauw overleg met de voetbalvereniging KDN United. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen - plaatsing en gebruik van AED-toestellen 
Er is een AED-toestel geplaatst in Nieuwrode aan het Buurthuis. Zijn er plannen om ook in Kortrijk-
Dutsel een toestel te voorzien (buiten aan het Gemeentehuis ? OCMW gebouw ? …) Kan er in dit 
kader een bewustwordingscursus reanimatie worden gepland voor de bevolking. Immers, indien het 
toestel niet onmiddellijk in de omgeving is van het slachtoffer is een reanimatie in een eerste fase 
efficienter om het slachtoffer te redden. 
Schepen van welzijn, Anne Van Goidsenhoven, antwoordt. De schepen bevestigt dat van zodra de 
sportterreinen op de recreatiesite Bruul klaar zijn, er op deze site ook een AED-toestel zal komen. De 
gemeente organiseert al sinds 2012 (bij de in gebruik neming van het eerste toestel aan de 
sportschuur) periodiek reanimatiecursussen. Deze opleidingen worden gegeven aan medewerkers, 
maar ze staan open voor iedereen. In de praktijk sluiten vooral leden van sportverenigingen aan. Ook 
dit jaar was er op 8 maart een opleiding voorzien, maar die moet o.w.v. corona worden uitgesteld. In 
Tielt-Winge gaat er ook een opleiding door in november.  
  
Vraag van raadslid Sabine Wyns - Het voetpad op de Nobelberg is momenteel in zo een erbarmelijke 
staat dat het onbegaanbaar is. De heraanleg van de Nobelberg zal nog wel een tijd op zich laten 
wachten. Schatting timing? Kan in tussentijd het voetpad al hersteld worden? 
Rudy Janssens, schepen van infrastructuur, antwoordt. Hij erkent het probleem met het voetpad. Dit 
is te wijten aan de bouwwerf aan de overkant. De technische dienst van de gemeente zal het 
voetpad in eigen beheer herstellen. Omwille van het stevige winterweer de voorbije weken en omdat 
deze werken moeten aansluiten op de werken van de Delleput, is dit op vandaag nog niet gebeurd. 
De technische dienst herstelt het voetpad nu voorlopig met klinkers, in afwachting van een grondiger 
sanering met de Ruggengraatwerken aan de Nobelberg. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns - Vaccinatiecentrum Rotselaar. Kan er een stand van zaken gegeven 
worden? Zijn er nog vrijwilligers nodig? Wordt er door de gemeente(s) een informatie- en 
motivatiecampagne opgezet? Wordt er door de gemeente, voor inwoners die niet op eigen initiatief 
in het vaccinatiecentrum geraken, taxi-vervoer voorzien? Kunnen minder mobiele mensen voor de 
deur van het vaccinatiecentrum afgezet worden?  
Hans Eyssen antwoordt. Het VC Rotselaar is meerdere weken operationeel en is sinds vorige zaterdag 
ook actief. Het centrum was dus ruim op voorhand klaar, maar het was wachten op de vaccins. Heel 
wat deelprojecten lopen en worden uitgewerkt/bijgestuurd i.f.v. de uitrol van de instructies van de 
hogere overheden. De mate waarin de vaccins kunnen worden aangeleverd maakt dat men ook op 
Vlaams niveau vaak richtlijnen moet aanpassen waarna de VC's hier zeer flexibel hun procedures 
moeten op bijsturen (o.a. hoe-wie-wanneer uitnodigen, afspraken maken met medische en niet-
medische vrijwilligers...). Voor de eerste vaccinatieweken zijn er voldoende vrijwilligers, behalve voor 
wat de artsen betreft. Van zodra het VC meer vaccins krijgt toebedeeld en het de volledige week kan 
werken, zijn er zeker nog veel meer vrijwilligers nodig. Informatie voor de burgers wordt zeker ook 
voorzien : in het infoblad dat vanmorgen in de bus zat staat reeds heel wat concrete info en een 
informatiebrochure specifiek m.b.t. het VC Rotselaar valt in maart ook in de bus van elke 
Holsbekenaar. Deze brochure is klaar voor druk, maar ze zal zo dicht mogelijk tegen de effectieve 
start van de vaccinatieronde voor de brede bevolking worden verdeeld. Ook affiches worden 
voorzien in de communicatiecampagne. VZW Mobiel doet naast een aanbod voor vervoer van 
minder mobiele burgers naar het VC Rotselaar, nu ook bijkomend een aanbod voor burgers die 
moeilijk ter plaatse geraken. De CM bieden via Mutas vervoer aan naar het VC, ook voor niet leden. 
In onze gemeente vult het vrijwillig personenvervoer van het OCMW dit aanbod nog aan. Mensen die 
wat moeilijker te been zijn zullen door een steward begeleid worden tot aan de deur van het VC en 
terug naar de parking. 
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Jo Vanmechelen vraagt of alle vrijwilligers van het VC worden ingeënt vooraleer ze hier starten? De 
burgemeester antwoordt dat het Vlaams gewest in deze ook al warm en koud heeft geblazen. Op dit 
ogenblik lijkt er geen garantie dat vrijwilligers reeds voor aanvang van hun eerste opdracht zouden 
worden ingeënt. De burgemeester herhaalt dat het Vlaams Agentschap zorg en gezondheid bepaalt 
wie wanneer wordt ingeënt. AZG stuurt dit proces autonoom aan, zonder inspraak van de gemeente. 
Wat het aanreiken van de vaccins betreft blijft het voornemen van het AZG om eenzelfde 
vaccinatietred aan te houden in alle 95 VC's. De VC's krijgen vaccins beleverd in functie van het 
aantal inwoners in die leeftijdscategorie. Als alle VC's op dit schema werken, dan zullen er dus geen 
regio's zijn waar de brede bevolking sneller dan in andere regio's zal zijn ingeënt. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns - Is het brandweerattest van de Sterrekes in orde en voor hoelang? 
Is de bouwwerf veilig afgesloten van de opvang? Kan ik het attest inzien als raadslid? 
Hans Eyssen antwoordt. Zoals aangekondigd in de raad van 26 januari is de brandweer inmiddels 
controle gaan doen. Net vanmiddag is dit attest bij de burgemeester toegekomen. Het is een B-attest 
dat geldig is voor 1 jaar. De huidige werken moeten tegen dan de gebreken die worden aangehaald 
oplossen. Zodra dit attest toekomt bij de diensten kan dit bestuursdocument door de raadsleden 
worden ingezien. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns  OCMW:  wissel huishoudhulpen 
Hoeveel huishoudhulpen wisselen bij hoeveel klanten in 2021? Is het wel verantwoord dat onder nog 
steeds strenge coronaregels alle huishoudhulpen wisselen?  Hoeveel aanvragen waren er om niet te 
hoeven wisselen en hoeveel zijn er geweigerd en hoeveel zijn er toegestaan en wat zijn de redenen 
van elks. Is de datum van de wissel 15 maart? Hoe is het beleidskader dat gestemd is in de 
gemeenteraad van december 2020 gecommuniceerd naar het personeel en de klanten? Wij 
betreuren het dat ons lid van BCSD Joke Gysel niet voldoende de wissel kan bevragen in de zitting 
van het BCSD. Wat wordt er bedoeld met een zachte wissel op het juiste moment? In 2020 zijn de 
personeelsleden van DGAT gewisseld. Om hoeveel personeelsleden en klanten gaat het hier? 
Hoeveel aanvragen waren er om niet te hoeven wisselen en hoeveel zijn er geweigerd en hoeveel zijn 
er toegestaan en wat zijn de redenen van elks. 
Schepen van welzijn en voorzitter van het BCSD, Anne Van Goidsenhoven antwoordt.  
Dienstverlening huishoudhulp : 38 medewerkers wisselen bij 335 cliënten op 15 maart. Met een 
zachte wissel probeert de dienst bij cliënten die niet voldoen aan de regels om niet te moeten 
wisselen, maar voor wie het emotioneel of om hun specifieke situatie erg moeilijk is om te wisselen 
de overgang te vergemakkelijken. Het celhoofd voorziet in samenspraak met de cliënt een moment 
dat er kan kennis gemaakt worden op voorhand en probeert, -indien de cliënt hier echt nood aan 
heeft-, om de vorige en de nieuwe huishoudhulp gedurende een maand afwisselend naar dezelfde 
cliënt te laten gaan. Dit is planningsgewijs uiteraard geen sinecure, maar het helpt sommige cliënten 
om de wissel beter op te nemen. Op het BCSD in januari werden de individuele dossiers die op basis 
van het reglement niet moeten wisselen geagendeerd en werden deze dossiers ook uitgebreid 
besproken. Elk lid van het BCSD heeft tijdens het overleg voldoende mogelijkheden gehad om het 
celhoofd huishoudhulp hierover te bevragen. Het beleidskader dat gestemd werd in december 2020 
werd toegelicht aan de huishoudhulpen die hier graag meer informatie over wilden hebben. Dit is 
een handvol personen. 
Specifieke vragen over concrete dossiers waar twijfel over de toepassingscriteria van het reglement 
zou kunnen zijn, werden individueel met de betrokken huishoudhulp besproken. 
10 aanvragen om niet te wisselen werden goedgekeurd. 3 cliënten wegens palliatief statuut en 7  
cliënten omdat men pas is opgestart na 1 november 2020. 16 aanvragen om niet te wisselen zijn 
gemotiveerd geweigerd. 'Een goede klik met de huishoudhulp', 'omdat een man beter meubels kan 
verslepen', 'omdat de huishoudhulp er nog maar komt sinds 1 september 2020', 'omdat men zich 
zorgen maakt', 'omdat men 90+ is' zijn stuk voor stuk redenen die niet beantwoorden aan de 
uitzonderingscriteria voorzien in het roulatiereglement. In dossiers met dementie en Alzheimer 
probeert men met een zachte wissel de overgang makkelijker te maken en hier wordt goed op 
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gereageerd. De context speelt soms ook een rol. Vb. als de cliënt wel open staat voor een 
vervanging/tijdelijke wissel bij afwezigheid van de vaste huishoudhulp, dan moet een 2-jaarlijkse 
wissel ook wel kunnen. Onze huishoudhulpen zijn ook in dit coronajaar continu begeleid rond 
hygiëne door hun leidinggevende. Zij komen wekelijks of zelfs dagelijks bij meerdere cliënten, 
waarvan een groot deel met een kwetsbare gezondheid en zijn erg voorzichtig en passen nauwgezet 
de coronahygiënevoorschriften toe. Ook in het postcoronatijdperk (op het einde van de 
vaccinatiecampagne) zullen onze huishoudhulpen die hygiënevoorschriften nog minstens een aantal 
maanden moeten aanhouden. Corona is op zich dan ook geen reden om de wissel globaal uit te 
stellen. Voorzichtigheid en alertheid tijdens en na corona blijft het devies in deze dienstverlening. 
Dienstverlening gezinszorg en aanvullende thuiszorg : in 2020 zijn de personeelsleden van DGAT 
gewisseld. Het ging in 2020 over 83 zorgvragers gezinszorg die effectief moesten wisselen en 20 
personeelsleden. Een paar cliënten waren slechts zeer recent opgestart met de hulp en hebben niet 
gewisseld. Er waren in 2020 voor gezinszorg 3 officiële aanvragen om uitzonderingen op het 
wisselprincipe. Daarvan werden er 2 geweigerd. 5 andere zorgvragers dienden ook niet te wisselen. 
Dit was op aangeven van de verzorgenden en de dienstverantwoordelijke zelf. Redenen om niet te 
moeten wisselen zijn uiteenlopend, gaande van personen met zware dementie tot recent opgestart 
met hulp na veel weerstand, tot iemand met psychiatrische problemen. Deze 6 uitzonderingen 
werden geagendeerd en goedgekeurd op het BCSD in februari 2020. 
Raadslid Wyns blijft het erg moeilijk hebben met het toepassen van de wissel in volle coronaperiode. 
Aan het roulatiesysteem is er sinds 2013 ook al een paar keer bijgestuurd, o.a. van jaarlijks naar 2-
jaarlijks regime. Raadslid Wyns is er van overtuigd dat veel meer cliënten de vraag om een 
uitzondering niet durven stellen, alhoewel ze de wissel niet zien zitten. Raadslid Wyns vindt het zeer 
jammer dat het roulatiesysteem niet geëvalueerd wordt en dat er hierover nooit een 
cliëntenbevraging is geweest. 
De voorzitter geeft dan het woord aan de algemeen directeur. Die geeft aan dat er wel degelijk 
tevredenheidsmetingen zijn gehouden waarin ook het roulatieprincipe werd bevraagd. In 2015-2016 
is er o.a. nog een heel uitgebreide bevraging geweest waarbij de cliënten +65 in een huisbezoek zijn 
bevraagd aan de hand van een uitgebreide vragenlijst. De -65-jarigen hebben deze lijsten talrijk zelf 
ingevuld en op papier terug bezorgd aan het OCMW. De resultaten van deze tevredenheidsmeting 
zijn toegelicht op de OCMW-raad, samen met de beleidsnota waarin maatregelen werden 
voorgesteld om de dienstverlening nog te verbeteren. Dit lijvige dossier kan op verzoek door de 
raadsleden worden ingekeken op het OCMW. In 2018 is de brede Holsbeekse bevolking +40 
bevraagd naar hun noden en verwachtingen rond OCMW-dienstverlening. Zowel cliënten als niet-
cliënten hebben deze bevraging talrijk ingestuurd. Dit resulteerde in een representatieve, 
uitgebreide (behoeften)analyse, die ook in 2018 op de OCMW-raad werd toegelicht. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) - Vrijwilligers vaccinatiecentrum 
Vrijwilligers voor het vaccinatiecentrum te Rotselaar werden gevraagd in Q4 2020. Hierop 
reageerden honderden mensen, wat zeker zeer positief is. Ondertussen verschillende maanden later 
zijn deze mensen echter nog niet verwittigd of hun kandidatuur al dan niet weerhouden werd. 
Tijdens ons bezoek aan het test center haalde ik dat al aan en kreeg de boodschap dat men hiervan 
op de hoogte was en dat de plannen er al waren om binnen de week te communiceren met deze 
mogelijke vrijwilligers. Ondertussen een 3 weken later nog geen reacties door de vrijwilligers 
ontvangen. (misschien wel iedereen die weerhouden is momenteel, maar de rest heeft toch ook 
recht op antwoord). 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt. Op de berichten die gestuurd worden aan de medische 
vrijwilligers heeft hij geen zicht. Dit medisch vrijwilligersbeheer wordt gedaan door een HR-bureau 
dat is ingeschakeld door de eerstelijnszone. Het beheer van de niet-medische vrijwilligers, daarvan 
weet de burgemeester dat de vrijwilligers wel degelijk een bericht van goede ontvangst hebben 
ontvangen. Allicht nog niet met een concrete periode van inschakeling, om reden dat men hiervoor 
afhankelijk is van de aanlevering van voldoende vaccins. Wie als niet-medisch vrijwilliger nog geen 
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bericht heeft ontvangen, neemt best zelf contact op met de ELZ.  Dit zullen eerder de uitzonderingen 
zijn. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij  
• de notulen  
• het zittingsverslag 
uit de gemeenteraadszitting van 26 januari 2021. Beide documenten worden bijgevolg conform art. 
32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd beschouwd. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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